
Louise Hjortsø Oldenburg: Jeg er uddannet bioanalytiker i 2002 og er i 

øjeblikket fuldtidsfrikøbt fra mit arbejde på KBA, Svendborg for at være FTR på 

OUH. Jeg har tidligere været med i regionsbestyrelsen i Region Hovedstaden 

og synes at det er spændende at være med i beslutningsprocesserne på 

regionalt niveau. Jeg synes at det er vigtigt at arbejde for at vi får et godt 

fysisk og psykisk arbejdsmiljø på alle afdelinger og at vi får skabt en godt og 

konstruktivt samarbejde mellem AMiR, TR og leder. Vi skal arbejde mod 

samme mål, nemlig et godt arbejdsmiljø så kan medarbejderne bedre klare de 

udfordringer, forandringer der sker i hverdagen. Medarbejderne skal også vide 

at de er en del af samarbejdet. Jo bedre man som medarbejder, er til at 

inddrage TR, Amir og/eller lederen i det der går både godt og skidt på 

afdelingen jo nemmere er det at arbejde videre med. De nyuddannede skal 

man også tage hånd om når de kommer ud på arbejdsmarkedet. Uddannelsen 

til bioanalytiker har udviklet sig rigtig meget over årene og det er vigtigt at 

have en god dialog med de nyuddannet og nyansatte på afdelingerne da de 

ikke nødvendigvis har den praktiske erfaring som engang var en del af 

uddannelsen. Jeg vil gerne stille op til regionsbestyrelsen i region 

SydDanmark.   

   


